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Navijaci, za nadu, cast i strast!!!



Prisustvo BHF-a na svim utakmicama fudbalske
reprezentacije bilo to u Dortmundu, Malti ili
Moldaviji pokazuje velicinu nase organizacije i
brzog sirenja iste! Sav rad i trud sto je ulozen u
2006 MORA biti jos veci u 2007 jer samo tako
mozemo biti uspjesniji! 

Komunikacija je uvijek bila boljka nasa ali i ona
postaje sve bolja i bolja. Mnoge stvari nebi ni bile
problematicne da komunikacija nezakaze ponekad
i tu sam krecem od sebe i pokusavam poboljsati
istu. 

Izgled tribine i kopa nikad po meni nije bio bolji i
zelim pohvaliti cijelu ekipu koja je ucestvovala u
tim akcijama. 

Rat protiv nepravde u savezu ide dalje i ici ce sve
dok neodu nesposobni "strucnjaci"! Tu je sloznost
ogromna u nasoj organizaciji i nesumnjam u nas
uspjeh! Da nasa borba dolazi do izrazaja je i samo
pismo igraca gdje podrzavaju misljenje BHF-a i da
su protiv nepravde! RAT SAVEZU SE NAS-
TAVLJA!

Pred nama je sada kvalifikaciona utakmica za
Euro 2008 protiv Norvezana u Oslu. Na toj utakmi-
ci BHF-a nece biti a svi znaju zasto BOJKOT
NOGOMETNOM SAVEZU. 
Svim starim i novim clanovim zelim sretnu 2007 i
vidimo se na tribini!

Nova godina nam stize a i nove akcije i tekme gdje ce BHFbiti prisutan su pred nama! Ako pogledamo na 2006-
u iz nje mozemo izvuci dosta pozitive ali i sve greske koje su se desile mogu nam pomoci da budemo jos bolji! 



Vozdra dragi nasi fanatici i fanaticarke !!!

Evo nas opet sa vama, malo sa zakasnjen-
jem al nadam se da nam necete zamjeriti . 

Treci broj BHF Magazina je jos bolji,  jos
kvalitetniji i sa mnogo vise slika .  

Naravno i u ovom broju nastavljamo sa
mnogo zanimljiivih textova i slika, prica o
jedinoj navijackoj skupini koja je bila u
Moldaviji, naravno nama BHFanaticosima .

Prica kako se snimao spot “Rat Savezu”
nasih clanova Frenkia i King Mireta uz
pomoc BHF rezisera Slavena.

I naravno Rat Savezu se nastavlja u textu
(r)EVOLUCIJA PROTESTA OTPORA I
BORBA BHFanaticosa! i jos mnogo toga .

U sljedecem broju ceka vas jedno veliko
iznanjedjenje a do tada nadam se da ce te
biti zadovoljni sa ovim brojem naseg BHF
Magazina

Od BHF-a za BHF!

Redakcija BHF Magazina



BHF ON TOURBHF ON TOUR

MoldavijaMoldavija
Posto sam veoma kratko vrijeme u BHF-u sanjao
sam o toma da cim mi se ukaze prilika
da idem sa rajom negdje vani na
neko gostovanje posto je to
jedno nezaboravno navijacko
iskustvo. 

I eto prilika se ukazala, rijec je o
Moldaviji, zemlji koja je totalna
nepoznanica za nas narod i mi
smo morali istraziti i taj teritorij. 

Polako su pocele osnovne pripre-
me viza, slike, pasosi, pare itd., na
kraju nakon puno prepreka presli
smo i dvije zadnje a to su
Rumunija-viza i finansijska pomoc
raje iz dijaspore, sto od licnih dona-
cija tako i od para uzetih iz kase
regija. 

Sve je bilo spremno jos samo da kre-
nemo, kad se sve stisalo i kad smo
100% bili sigurni da idemo kroz glavu
mi je prosla misao "jebote pa ja idem u Moldaviju,
odnosno mi idemo u Moldaviju!". 

Dosao je i taj dan, autobus dolazi i raja
koja ga je cekala u Tuzli (ukljucujuci i
mene) sjeda u njega i ludilo je moglo da
pocne.U busu sjajna ekipa nas tridese-
tak iz citave BiH, tri momka iz dijaspore
i sto je za veliku pohvalu i dvije djevoj-
ke iz Lukavca su se uputile sa nama
na put. 

Unutra svega i svacega, preko hlad-
nih piva i dobre zajebancije pa do
vrucih somuna iz Ostrozca. KRIZNI
STAB u sastavu Slaven, Goc, Shela i
Ventola sa Sarmom, Miretom,
Dzenom i Tikijem u zaledju diktira
tempo zajebancije.. 

POLAKO ali sigurno stizemo do
Srbije i tada na scenu stupaju soferi
Monstrum i Mato ubica koji se odma
gube i tu putujemo duze cca 3 sata kroz
Srbijanske vukojebine ali se niko ne obazire na to jer
daleko je ta Moldavija i 3 sata nam neznace nista (u
kakvoj smo samo zabludi bili..), zajebancija i pive ne
jenjavaju. 

Stizemo u Rumuniju.. oh ta prekrasna zemlja koja nas
je sve mogla kostati boravka na odjelu psihijatriske
bolnice Kosevo u daljem tekstu cete vidjet zasto. 

Put se nastavlja i dolazimo
do Krajove (grad u Rumuniji)
onako tmurno-sivi grad nap-
ravljen u socio-komunis-
ticko-causeskuovom stilu i
nase opste zaprepastenje
"pa oni imaju tramvaj" J
uskoro stizemo do
Bukuresta koji sam
upoznao bolje nego svoj
rodjeni grad jer smo jedno
4-5 puta ulazili u njega i tu
nastaje maksima koje ce
se prenositi sa koljena na
koljeno "Ovo Bukurest,
znas ti sta je Blagaj za
ovo". 

Nakon sto se dobro
utvrdili gardivo iz snala-
zenja u dosada nevidje-

nom i nakon odrzavanja
sastanka KRIZNOG STABA i prijetnje

da cemo Monstrumu i Ubici prvo oduzeti kartu pa
volan pa na kraju i zivote, nastavljamo put Moldavije.

Dolazimo na granicu i tu
nas zajebavaju oni
momci sa ogromnim
kapama obrazima
rumenim od votke i
slanine jedno sat vre-
mena ali i tu prepreku
rusimo i idemo put
Kisnjeva gjde se igrala
utakmica. 

Dolazimo tamo i smjes-
tamo se u hotel, tamo
su nas vec cekali
MikiBHF, Sefa-bn,
Geronimo, brckodc79,
BHF-Force itd. (nemojte
se ljutit ako sam nekog
izostavio) nakon tusiranja
pocinje dernek, zajeban-
cija, pijancenje se nas-
tavlja u holu hotela do

utakmice. 

Kroz hotel prolaze i zene sumnjivog morala u nadi da
ce se neka ogrebat za snosaj taj dan ali o tome niko
ne razmislja jer ceka nas tekma a i ima vremena i
poslije tekme za "van nastavne aktivnosti", ah da,
umalo da zaboravim u autobusu se i usvajao budzet
za zene lakog morala. 



Doslo je vrijeme pokreta prema carsiji usput svraca-
mo u McDonalds i prezderavamo se jer im je stan-
dard takav da ja kad bi bio stanovnik Moldavije molio
Boga da sam se rodio u Kambodzi ili Somaliji a doziv-
jeli smo i to da moze sebi reci "vidi dosle Bosnje
negdje vani a uz to jos i gazde".

Ulazimo na stadion..kace se transparenti i pjeva se
par minuta onako da se zagrijemo do pocetka
tekme..Tekma je pocela a samim tim i gromoglasno
navije grupice momaka koji uspjevaju da u vecini
tekme nadglasju ostalih pa po slobodnoj procjeni 10
000 moldavaca koji u nas gledaju kao da smo pali sa
Marsa i nista im nije jasno.Primamo prvi a potom i
drugi gol ali navijanje ne prestaje cak sta vise jos smo
uporniji i glasniju u pruzanju bezrezervne podrske
nasim momcima ali bilo je tu i mjesta da se sjetimo i
saveza ali i zenskih clanova obitelji pojedinih funkcio-
nera iz saveza. Na poluvremenu sa ograde zovemo
Grlica i porucujemo "SRCE NA TEREN!" i da cemo
jebat' nekom majku ako izgubimo. Grla samo poslus-
no klima glavom..

Dajemo prvi a potom i drugi gol i medju nama nastaje
ludnica i jos se vise navija. Dolazi kraj tekme i rezultat
je 2:2 hajd dobro je kako je moglo bit

Poslije tekme sjedamo u bus i idemo u hotel gdje se
nastavlja zajebancija ("hajd sad svi skidajte gace da
vidimo je pokupio triper")J u gluho doba noci i naju-
porniji odlaze na spavanje,ujutru dorucak i put pod
noge, sjedamo u bus i krecemo ka lijepoj i najdrazoj
nam drzavi BiH. Iako smo mislili da u povratku nece-
mo imati problema sa orijentacijom i putokazima ipak
smo se zajebali ali nema veze sa onakvom rajom bih
moga jos dvaput do Moldavije i nazad. Prolazimo sve
dosad pomenute drzave i ulazimo u BiH, odma' ti
nesto toplo oko srca. 

King Mire i ja izlazimo na Sickom kod Tuzle a raja
nastavlja dalje ka Sarajevu preko Doboja jer se nije
smijelo preko Kladnja odnosno Konjuha jer se auto-
bus mogao raspast.

Dolazim kuci i cujem da su momci morali gurat bus
jer je stao negdje u nekoj vukojebini kod Doboja.
Pojedinci su to iskoristili da pronosaju Barbin dres po
kasabi (Koklotnica cini mi se)i da pokupe brojeve tele-
fona od djevojaka sa periferije..

Jos jednom zelim u svoje ime i ime raje da se zahva-
lim svima na pomoci oko odlaska u Moldaviju, raji iz
dijaspore za pare, Pretorianu za sredjene vize a ekipi
iz Busa za nezaboravan provod i zajebanciju,ne bi
vas ni za dukate mjenj'o.

BHF ON TOURBHF ON TOUR



Moldavija - "oneliners"Moldavija - "oneliners"

(Negdje pred Bukurestom) "S tvarno su ovi Bukurest anci
neozbiljni..." (Sarma) 

"Ovo Bukurest? Znas ti st a je Blagaj za ovo?" (nepoznati
pocinilac) 

(Nakon sto smo po treci put blokirali sabracaj u Bukurestu)
"Okrecemo se ko sest ar!" (Goc) 

(negdje u Rumuniji) "Eeeeee, vidi reklama na nasem, pise
SUPERMARKET!" (Goc) 

"Koliko nam je onaj iz agencije nahvalio vozace ja sam mislio
da ce nas voziti kosmonauti!" (Mjesanac) 

"Eeeee, vidi ovo, ovdje smo samo dvaput bili!" (nakon sto
smo po treci put se izgubili negdje oko Bukurest a) 

"Nasa jedina svjetla t acka u prednjem djelu busa su farovi..."
(Sarma) 

"Monstrumee hvala tiii, Monstrumee hvala tiii..." (Nakon sto je
sofer konacno potrefio pravi put) 

"Sofa ubico!" (Svi najmanje po dva put a za vrijeme toura) 

"Ima li u Moldaviji zena sumnjivog morala?" (Dzeno i Slaven) 

"A posto je moral tih zena?" (Shela) 

(Nakon dolaska u Kisnjev) "Reci sofi da nas izbaci kod dzami -
je!" (King_Mire) 

(Za vrijeme voznje po Kisnjevu, t acnije za vrijeme trazenja
hotela Kosmos) "V idi... imaju usii.. i dvije rukee.. i noge... Pa..
PAAA ONI SU POTPUNO IDENTICNI!!!" (Slaven) 

(2 ljuljaske kraj McDonald'sa) "Ziku njihovog Diznilenda!"
(Goc) 

"DANAS JE SUBOT A DANAS IGRA LUKAVAC! HU HA LUKA -
VAC!!!!" 



"Ogledalo svake navijacke grupe je tribina". Ni BHF
nije izuzetak ovom navijackom pravilu. Nakon niza
godina strpljiva rada BHF tribina, polako ali sigurno
pocinje dobivati svoj prepoznatljiv vizualni identitet.
Mozda se period od sest godina cini predugim za
nesto ovako, ali ako uzmemo u obzir specificnost
BHF-a mislim da mozemo biti zadovoljni uradjenim.

U ovom clanku TIFO grupa BHF-a ce vam se ukratko
predstaviti sa nasim vidjenjem BHF Tifo scene kao i
sa konkretnim akcijama odradjenim prosle godine. 

Ako se osvrnemo na period od zadnjih sest godina
izrada transparenata se svodila vecinom na individu-
alni entuzijazam i novcana ulaganja sakupljenih od
uze raje. Sa ponosom mozemo reci da smo na ovom
polju napravili odlican pomak proslogodisnjom akci-
jom. Po prvi put se izradi transova pristupa profesio-
nalno i krajnje ozbiljno. SVE regije ucestvuju i materi-
jalno i idejno u ovoj akciji i SVAKI BH Fanatic dobiva
priliku da bude dio nje. Nakon visemjesecnog rada
izabrano je ono sto je nas strucni ziri ocijenio kao naj-
kvalitetnije. Fabricki je izradjeno 25 transparenata na
brodskom platnu na osnovu vektorizovanih dizajna.
Svi transovi su imali svoju prezentaciju na Malti, a
poslije utakmice su raspodijeljeni regijama. Ovom
akcijom je konacno postignut kvalitet na kojem nam
mogu pozavidjeti i najvece navijacke grupe u svijetu.
Konacno se pocelo stajati na kraj 'carsafima' na nasoj
tribini. 

Takodjer treba istaci BHF koreografije odradjene od
BHF-a BiH. Pored nezaobilaznih bakljada i setalica
koje su se forsirale sest godina, na BHF tribini se u
zadnjih nekoliko utakmica pojavljuju i prve 'ozbilnije'
koreografije. Protiv Grka i Madjara u Zenici "
BHFanaticos 12-ka - To smo mi" i " Od Save do mora
- Od Une do Drine". Takodjer trasparenti i mini-koreo-
grafije postaju nase ubojito oruzje u ratu sa 'onima' iz
Saveza. 

Iz utakmice u utakmicu postajemo kreativniji i ubojitiji
sto eskalira narucenom brutalnoscu i intervencijom
policije u zadnjoj utakmici u Zenici. Zalosno je i poni-
zavajuce da na ocigled cijele BH javnosti supci iz
Saveza salju svoje sexualno isfrustrirane kerove na
bosanskohercegovacku mladost i narucuju njihovo
premlacivanje. 

Ta ista mladost koja stedi zadnju marku da ode na
gostovanje u Moldaviju i pruzi bezrezevnu podrsku
reprezentaciji za koju zivi. Na onu istu mladost koja
ima MUDA otici na Marakanu medju 50000 cetnika i
bodriti SVETINJU za koju je spremna i zivot dati.
Poceli smo ovaj RAT sa transparentom "Danas u
Savezu sutra u kavezu" i zavrsicemo ga sa istim.

Primjerima entuzijazma i kreativnosti narocito se isti-
ce BHF BiH regija koja je odradila beton posao sa
gore navedenim akcijama. Potencijal ovih momaka
je ogroman, ali nazalost okolnosti u kojima rade su
jednake ilegali. Mozemo samo zamisliti koreografije
na domacim tekmama kada istjeramo "OKUPATO-
RE" i kada se steknu normalni uslovi za rad.
Zasigurno ce utakmice kod kuce tada biti pravi navi-
jacki spektakli reprezentativnog renomea. Do tada
nam preostaje nemilosrdna borba do konacne pob-
jede protiv smradova iz Saveza.

Uspjeh svih ovih akcija, od osnivanja BHF-a pa do
danas, daje nam dodatni motiv da prihvatimo i vece
izazove. Iako je nas rad i dalje u fazi organizacione
konsolidacije, slika vizualnog identiteta postaje sva-
kim danom sve jasnija. Zacrtavaju se konkretni pro-
jekti i radi se na njihovoj izradi. S obzirom na velici-
nu BHF pokreta, doslo je do prosirenja i reorganiza-
cije Tifo grupe. Danas svaka regija ima svog pred-
stavnika, a svi zajedno radimo na svim projektima.
Treba istaci i tjesnju saradnju Tifo grupe sa BHF
Shopom. Rezultate ove saradnje cemo vam uskoro
prezentirati u vidu novih artikala, a iskreno se nada-
mo da ce oni zadovoljiti svaciji ukus. Zalazemo se
maximalno da se stane u kraj individualnom i na
svoju ruku vizualnom prikazivanju BHF-a imena.
Takodjer nam je cilj maximalno afirmirati Bosansko-
Hercegovacku originalnost kao vizualni imidz BHF-
a. Vjerujemo da nas bas ovaj imidz BOSANSTVA
treba izdvoji iz 'mase' ostalih navijaca i vizualno
pokazati nasu svrhu i uvjerenje. Ubijedjeni smo da
cemo na ovaj nacin najbolje prezentirati SVETINJU
u koju toliko vjerujemo.

Nikad jaci!
BHF tifo ekip a



Da nije kako jest, vjerovatno bi ovaj tekst zapoceli
ofucanim kliseom tipa, DOKLE VISE??? 
Ili bi mozda zapoceli nesto novijom, ali dosta revolu-
cionarnijom: SADA KAZEM DOSTA JE, IDEM DA SE
BORIM TO MI JEDINO PREOSTAJE!!!! 

Kako god, ako cemo biti iskreni prema sebi, prema
drugima, nasoj zemlji, nasim ocevima i djedovima koji
su nam kakvu takvu BiH uspjeli sacuvati i ostaviti je u
amanet, a pogotovo ako cemo biti iskreni prema
nasoj djeci, moramo priznati da nije pet do dvanaest,
da nije dosao vakat kad trebamo odlucno ustati i stati
na put onim gnjidama iz F/NSBiH-a. 

Sati je dvanaest i kusur, vakat je odavno dosao, i
pitamo se da li je na kraju krajeva i prosao? 
Demokratskim putem, dozvoljenim sredstvima uspjeli
smo dovesti nasu borbu do najvise tacke, do tacke o
kojoj smo ruku na srce, i mi najvece optimiste mogli
samo mastati. Svi igraci koji vrijede i fudbalski i ljuds-
ki, moralno i eticki, rekli su ovoj vladajucoj strukturi
gnjida iz F/NSBiH-a jedno veliko i odlucno NE!!!!!!!!

Medjutim nasa zemlja je trenutno dobro zahvacena
rakom, tumorom, sumrakom ljudske svjesti, neukosti i
siromastvom duha i vjere u bolje sutra. Gnjide iz
Saveza ce vjerovatno za saku eurica moci oko sebe
okupiti neke igrace zeljne transfera i ocinskog tapsan-
ja po ramenu jednog pasalica (namjerno pisemo
malim slovima) u nadi da ce nastup za reprezentaciju
(koja se vise ne moze nazvati reprezentacijom Bosne
i Hercegovine) mozda otvoriti vrata ka Evropi i ka
mozda cak i nekoj vecoj saci eurica. 

Gdje smo u svemu tome mi?? Navijaci, patriote,
Bosanci i Hercegovci..BHFanaticos..Sta je nama pre-
ostalo na kraju svih krajeva?? Na nasem terenu, u
nasoj tvrdjavi, u okrilju nase majke Bosne, na Bilinom
Polju, mjestu gdje su se u stara dobra vremena
okupljali ratnici prije odlazka u boj za narod svoj, gnji-
de iz Saveza salju kordone na nas. Salju one pan-
durske jajare i kerove da svoje frustracije iskaljuju
palicama po onima koji su najmanje krivi za upravo te
frustracije. U nedostatku obraza, ponosa i hrabrosti ti
punoglavci umjesto da udaraju po glavnim krivcima
za opste stanje u BiH, kukavice, kukala im majka
zalosna, oni udaraju jedino svjetlo na kraju tunela,
momke i cure koji uz rijetke izuzetke poput pokreta
DOSTA izlaze na crtu puno jacem, brojnijem,
opremljenijem neprijatelju.

To je nasa stvarnost. 

Zato i tvrdimo da je vakat odavno dosao, ali mi to jos
nismo skontali. Kad bi u ginisovoj knjizi rekorda bila
disciplina za ”izdurat belaj, siromastvo, i ugnjetavanje”
mi Bosanci i Hercegovci bi bili neosporno rekorderi. I
tako, dok se mi mislimo kako i sta dalje (vidimo da
demokratskim putem ne mozes nista promjeniti u
zemlji gdje se jedino pikaju zubi, laktovi i talovi), gnji-
de iz Saveza povlace potez, koji da se vec jednom
nije desio, vjerovatno bi bio sokantan. Naime, pred
utakmicu u Briselu ona ush od muniba, onaj zakrzljali
homosapiens koji bi ustvari najbolji bio da je pobacen,
porucuje: NE IDITE u Brisel, nema karata!! Zamislite..
To je poruka za najvjernije navijace koji odu u
Beograd i rokaju se sa 3 milijona cetnika.
Podsjecanja radi, u Briselu nas je bilo 15 000 i nije-
dan incident nije zabiljezen.. 



Sad je garnitura zamorcadi i gnjida iz Saveza otisla
korak dalje. Upucen je oficijalan apel Norveskom
nogometnom Savezu da se pod hitno zaustavi proda-
ja karata navijacima Bosne i Hercegovine. Ovom prili-
kom bi zamolili sve filozofe, psihologe, doktore i inte-
lektualce da nam probaju objasniti ovaj fenomen.. 
Koji je to kretenizam, maloumlje, ili ocaj doveo ove
mongoloide iz Saveza do ove odluke? Nema proble-
ma.. 

Za Vasu informaciju, svejedno nismo ni mislili dolazi-
ti..vjerovatno ce na utakmici biti prisutan jedan izvjes-
tan broj nasih ljudi u dijaspori koji nisu najbolje upuce-
ni u situaciju u i oko reprezentacije. Ali mi, BHF nece-
mo. DOSTA JE!!

Onaj ljigavac dominkovic, vrhovni poglavar svih gnjida
i zamorcadi, zakazao je prijateljsku utakmicu sa nje-
govom lijepom (pitamo se za koga ce u ovom susretu
navijati onaj ljigavi pacov jelic, koga on u stvari mrzi
vise, Bosnu i Hercegovinu ili pak Hrvatsku). Javno je
izrazio nadu da ce na toj utakmici zaraditi na kartama
nekih masu maraka. Zasto ne budete dosljedni Vasoj
taktici, i fino zabranite svojim navijacima dolazak na
stadion? Da li je slucajno razlog to sto na ”domacem
terenu” mozete komandovati policijom, kornjacama i
ostalim placenicima koji ce slijepo pratiti Vase upute u
gusenju svih vidova gradjanske svijesti?? Zar stvarno
mozete biti toliko sigurni? To moze biti i mac s dvije
ostrice, jer stvarno je krajnje vrijeme da narodu preki-
pi, jer fakat ste nas doveli do raskrsnice gdje imamo
samo 2 izbora. Nas izbor zasad, je BOJKOT! !

OVIM POZIVAMO SVE BOSANCE I HERCEGOVCE,
ljude kojima je ova zemlja jedna i jedina, nase zlatne
ljiljane, odbojkase, demobilisane borce, savez logora-
sa, studente, majke, omladinu, radnike i rudare, na
BEZUVJETAN I TRAJAN BOJKOT utakmica nase
nogometne reprezentacije. Gnjide iz Saveza su pod
jednim krovom uspjeli ujediniti najvece kriminalce i
najgore politicare nase zemlje, i ako ih vec ne moze-
mo smjeniti, mozemo im okrenuti ledja zauvijek! 

No, docice i taj dan, kad sve ovo bude proslost, kad
Vasa era dodje do kraja, e tad ce doci nasih 5 minuta.
Spremno cemo docekati tu priliku, i ovim putem Vam
se kunemo, postediti Vas necemo! Ni Vas, gnjide kur-
tonske iz Saveza, ni igrace koji igraju za Vas, niti ikog
od Vas koji ste na bilo koji nacin u talu s Savezom! 

POZDRAV DOMOVINI, Vama duga i bolna smrt!!

BHF



AAli sad mislim na sve nas. Na „Navijace“.
Naravno, nikad necu moci skinuti navijacku
„odoru“. Uvijek cu gledati na svijet, ne samo na
sport, ocima osobe koja gleda utakmicu sa naj-
goreg mjesta na stadionu. Ocima osobe koja
ne treba komfor za tisuce kilometara gostovan-
ja. Ja sam ultras. 

Ne �elim se objašnjavati ostalim navijacima, ali
danas bi volio da imam njihov glas. To je stvar-
nost, istina; mi smo zatvorenici. Nogomet se
mijenja, korak po korak u nešto drugo. I ne
mo�emo napraviti ništa protiv toga. Nevidljive
zatvorske šipke iz buducnosti nas dr�e na
mjestu na kojem volimo biti. Ili bi trebali govoriti
u prošlom vremenu? Gdje smo voljeli biti?

Kad je nogomet roden, i godinama nakon toga,
drugi sportovi su bili u modi. Tenis, ragbi, kri-
ket, boks i kasnije, biciklizam, su punili naslovnice
novina. Nogometaši i pogotovo gledaoci na stadio-
nima su promatrani kao slIjepo crijevo društva.
Radnici, mangupi, budale, ekipa iz lošeg kvarta itd.

Kao sport, priznajem, nogomet nije strašna stvar.
Previše ljudi natjeruje jednu loptu, a premalo
završetaka tog zajednickog truda. Takoder traje
dva sata... I onda, u cemu je tajna??? Kako je
postao „Kralj sportova“??? Jednostavno i
bolno. NAVIJACI. Ljudi. Zašto bolno? Zato jer
ce i iz istog razloga umrijeti. Danas svi (banka-
ri, dobri momci, obiteljski ljudi, �ene, djeca,
nerodena djeca) �ele ici na „show“. Poludim
kad cujem: „show“. Nisu li cirkus, kazalište,
opera, odbojka, košarka, F1, Disneyland itd.
dovoljni???

Zašto nam �elite uzeti zadnje zadovoljstvo?
Posljednje mjesto gdje mo�eš doci i osjecati se
slobodnim? Slobodnim psovati, slobodnim plju-
vati, slobodno se derati, piti sa prijateljima,
�ivjeti gostovanja.

Mora li sve biti po vašem??? Sjediti u fotelji,
preksrtiti ruke, i mo�da isto tako mirisati pravim
parfemom. Ne moci se derati zbog 9-godišnjakinje
do tebe. Ne moci psovati zbog dame u visokim
potpeticama koja ne podnosi bezobrazluk. Moram
li prodati imanje da bih sudjelovao na svjetskom
prvenstvu? 
Ulaznica za utakmicu je postala toliko va�na da
moraju napisati na nju svoje ime, adresu i rodbinu
do 5-tog koljena. Morati sjesti na ugrijanu stolicu,
piti pepsi i jesti hot.dog. Je li moguce pobrkati
unutrašnjost stadiona sa unutrašnjošcu prodajnog
centra?

Navijaci, za nadu, cast i strast!!!Navijaci, za nadu, cast i strast!!!

GDJE JE NOGOMET?

Jesu li to navijaci? Zubari i doktori biologije sa pri-
manjima preko 5000 eura. Što oni razume od rijeci
kao „nada“ „cast“ „strast“. Ovi likovi su tu�an rezul-
tat sustava baziranog na ekonomiji.. Oni kupuju
adidasove krpice, majice na kojima su slu�bene
kuje: Figo, Vieri, Beckham itd.



Dok se ove klaune prikaziva na TV-u i drugim
medijima, naš trud nije vrijedan pa�nje. Što
novinare misle kad non-stop objavljuju njihove
glupave slicice kakav nam to u�itak donosi?
Veliki masni tipovi sa smijecnim šeširom, debe-
la �ena obojenog lica. Glupi klaunovi sa mas-
kama i perikama koji jedva cekaju da se lopta
pribli�i aut ili korner liniji da mogu mahati i biti
videni od obitelji na TV-u. Mešetarstvo je dotak-
lo svaku poru tog fenomena, nogometa.
Pogledajte npr. nogometne lopte. Postale su
grozne. Kao da su iz loših SF filmova sa van-
zemaljcima. One su srebrene, broncane, sa
cudnim dizajnom. Kao da je sve na Playststion-
u, a ne na stvarnom travnjaku.

O FIFA-i i UEFA-i što reci? Njihovo konstantno
prepiranje oko moci i preuzimanju prihoda.
Njihovo zadnje umjetnicko djelo: svjetski kup
za klubove. Još jedno natjecanje predodredeno za
bogate klubove. Grozan mehanizam za tiskanje
medalja i novca. Kakvu cast, tradiciju ima klub kao
Real Madrid? Kakva je spona izmedu „galaksije“ i
grada sa starogradskim utvrdama. Gdje je lokal
patriotizam? Legende rodene i odgojene u duhu
tradicije, regije. Svi su oni spremni prodati svoju
dušu za povecanje place sa 4 na 5 mil.
Profesionalizam u nogometu!!! Što to zapravo
zanci? Legalnu transformaciju strasti u meše-
tarstvo... U NOVAC.

Postoji organizirano djelovanje da se ultra pok-
ret izuzme iz sporta. Visoke cijene, nemoguc-
nost kupnje ulaznice, pogotovo na gostovanji-
ma. Posebni zakoni, sinonim za neustavne
zakone, pokrice za oduzimanje ljudskih prava.
Ovo se odvija u suradnji sa medijima, koji je
uvijek gladan incidenata. Fotografiranje i pri-
canje o stvarima za koje se ispostavi da su
malene. Naravno, velike price uvijek su neispri-
cane. Dokaz njihovog „profesionalizma“. Ali ti
slu�benici su totalno ludi. Ne shvacaju da izuzi-
manjem pokreta organiziranih navijaca iz spor-
ta, gube ikakvu kontrolu. Najbolji primjer je,
naravno, svijet huligana. Englezi, Nizozemci,
Nijemcii noviji Poljaci ili Rusi nemaju ništa sa
samim sportom. Sukobljavaju se u poštenim tuca-
ma i ubijaju se. Bez policije, na izoliranim mjesti-
ma... Ocito je da �ele americki model u sportu. U
areni mir i hot dog, vani oru�ane bande narko-
ovisnika i ludaka. Naravno, bilo bi previše tra�iti
„dragu gospodu“ da misle na du�e staze, o socijal-
nom aspektu o tome da zanemare glad za prihodi-
ma. Novac, koliko je god moguce, izuzeti što prije
to bolje.

Da ne govorim o �estokom zlostavljanju organa
reda. Zabrana gostovanja, zabrana baklji, zabrana
100% legalnih poruka...
Osjecamo se kao dinosauri prega�eni izoblicenim
sustavom. Je li koga briga??? Obilje�eni smo kao
kriminalci??? Odjednom utihne eter mediji ,nema
pravde, nema zakona???

http://www.ultrasspirit.com/links/sos.htm



Da li ste ikada osjetili kako vam srce
zaist a lupa, lupa od iskrene ljubavi i 
goruce zelje da se borite za nesto? Da li
ste ikada primali udarce kao pohvalu jer
ljubav prema necemu bila je jaca od
svega? Da li ste nekada uspjeli zavoljeti
nesto zauvijek? Mozda da ,a mozda ne.  

U vase ime ne mogu govoriti ali u svoje
sigurno mogu reci da je BiH ono sto ce
vjecno zivjeti u mom srcu, ono sto ce biti
moja vjera do groba. 
Ne zelim da ovo zvuci suvise strogo i
grubo zelim da to zvuci kao srce puno
ljubavi koje zivi samo za jedno , a to su
svi oni igraci koje grade ime bosansko -
hercegovacke reprezent acije a koji cine
upravo ono jedno koje zivi u meni. 
Ja, ja sam onaj koji vjeruje u ono sto voli,
ja sam onaj koji voli ono sto vrijedi, ja
sam fanatik, bh-fanatik.  

Da pisem jos, mogu, mogu pisati hiljade i
hiljade rijeci ali vjerujem da nije potrebno
niti cu t ako moci opisati ono sto ja zaist a
osjecam. T aj osjecaj moze razumijeti
samo cvijet,zedan i isusen, koji dobije
onu danima iskecivanu kisu, to moze
razumijeti gladan p as koji na vrhuncu
svoje iznemoglosti dobije odrezak koji je
mogao samo zamisliti,da to moze razumi -
jeti srce koje uziva u sreci i gori od stras -
ti, to moze razumijeti zivot koji na koncu
uspije dobiti jos jednu sansu. Ako se
mozete naci u bilo kojoj od ovih situacija
onda ce te znati st a se ustvari zbiva u
mom srcu kada skacem na ut akmici od
uzbudjenja kada Bosna pobjedjuje, i ne to
nije vandalizam. 

Vandalizam je kada vas udaraju ljudi koji
izvrsavaju naredbu jednog Ahmeda
Pašalica, jednog covjeka koji iz bijesa ,jer
su na vidjelo izasla sva njegova nedjela,
pravi t akav masakr nad neduznim navija -
cima.

Nikome necu dozvoliti da kaze
da smo zasluzili da nas udaraju,
jer mi zaist a nismo zasluzili. Ako
smo nesto zasluzili onda je to pohvala
od svih onih koji Bosni zele najbolje i cije
srce kuca samo za nju nama najdrazu.
Probudi se u meni bijes, bijes jer postoje
ovakvi ljudi bez srca i duse, koji sjede u
koznim foteljama ,a nemaju petlje da se
licem u lice suoce sa svojim postupcima.

Jeste li culi za sindrom foteljizam  ,ako
niste sad je vrijeme da se s njim upozna -
te jer od njega boluje najveci neprijaljet
BHF-a, a to je savez bh
reprezent acije...No ne zelim svoju pricu
svesti samo na gnjev koji osjecam prema
gosp. Pašalicu i drugim zvjezdicama
naseg saveza. Naprotiv , ovom pricom
zelim svima da pokazem st a znaci biti
BHFanatik, zelim svima pokazati st a znaci
imati drugu porodicu, da jer mi smo bas
to druga porodica. 



Mi nismo samo druga porodica mi smo
cudo, jer gdje jos hiljade i hiljade srca
moze kucati kao jedno osim kod nas, na
tekmama bh reprezent acije... Evo vec
duze vrijeme razmisljam kako da st avim
svu tu ljubav na ovaj list p apira, ogromnu
ljubav strp ati u p ar recenica, kako vam
pokazati sve te moje osjecaje?! No, shva -
tio sam da je to nemoguce. Upravo t ako,
nemoguce. Pored toga sto je nemoguce
ja ne zelim niti cu se ikad dokazivati rije -
cima jer za a mene su djela svetinja. A
kad smo kod djela onda sam siguran da
sam zajedno sa svim BHFanaticima
dokazao koliko zaist a cjenim,postujem i
volim BiH. Dokazao sam i dokazivati cu

dok sam ziv , jer jedino t ako mozemo
dignuti ovu nasu zemlju na noge..

Dizdar je rekao " Bosna da prostis jedna
zemlja imade. I posna i bosa da prostis. I
hladna i gladna. K'tomu jos da prostis
prkosna od sna!" a ja kazem Bosna da
prostis jedna zemlja imade, u njoj da pro -
stis ima BHF . I velik i jak, da prostis. I
prkosan od Ahmeda Pašalica i cit avog
saveza ,da prostis jer to je samo jedan
najbolji BHF

Za njega vrijedi i glavu dati jer BHF je
jedino sto ce uvijek u meni trajati...
I ne samo u meni nego i u hiljadama,
desetinama hiljada svih onih koji znaju
uklopiti otkucaje svoga srca sa jos mno -
gim otkucajima, svih onih koji uspiju pos -
vetiti se necemu prema cemu ce izgraditi
bezuvjetnu i beskonacnu ljubav . Sta znaci
biti BHFanatik, to znaci da volis BiH, volis
bh reprezent aciju, mrzis ljude koji boluju
od foteljizma i sto je najvaznije ZNAS
POSTOVATI I CJENITI SVOJU BRACU I
SESTRE CLANOVE BHF-a!!! 

I da ne zaboravim, znaci biti spreman
boriti se p a makar i sa Ahmedovim
igrackama, jer cilj opravdava sredstvo.
Nas cilj dignuti reprezent aciju na nivo
koji ona to zasluzuje, nase sredstvo
transp arenti poput onog zbog kojeg smo
primili batine. 

Sada ce se mnogi zapit ati da li je bolilo
kada su me oni roboti ,ne ljudi, nego
roboti u crnim odjelima udarali?! Ja cu
reci samo kratko NE! U trenutku kada te

udaraju , a u tebi gori bijes za svu nep -
ravdu koju je t aj covjek napravio ni

jedan udarac se ne osjeti, ne da ne
boli nego se ne osjeti. Upravo t ako,

bolilo me samo jedno a to je t a
ljutnja t a snaga koja je odjed -

nom kao bujica navrla u moje
vene. Kroz mene nije tekla

krv, kroz mene je tekao
bijes! 

Udarali su me t ad i
mogu opet ali jedno

je sigurno ja cu
ostati 

BHFanatik BHFanatik 
zauvijek!zauvijek!



Svi mi, BHFanaticosi znamo zbog cega i
zašto je pokrenut rat savezu! Kao pomoc
tome dobro je došla istoimena pjesma koju
smo nekad podavno prošle godine za BHF,
tj. za nas uradili ja i Frenkie. Pjesma kao
pjesma je naišla na dobre kritike što je
naravno obradovalo i mene i njega.
Premijerna ideja pjesme nije bila koncepira-
na, uradena je iz ljubavi prema BHF-u i jed-
nom vidu podrške sa naše strane, odgovorni
ljudi koji su preuzeli ovu pjesmu, znam da je
to bio naš dragi Nizo, su nakon pa�ljivog slu-
šanja odlucili da pjesmi damo ime koje i
danas nosi, tj. Rat savezu. Ubrzo nakon
uspješnog plasiranja pjesme svugdje po
internetu i kao znak potpore aktivistickom
pokretu "DOSTA" odlucujemo i snimiti istoi-
meni album koji je svijetlo dana ugledao prije
par mjeseci, tacno 1.Oktobra 2006. godine,
tj. jedan dan prije izbora. Pjesma se takoder
nalazi na ovom našem CD-u. 

Ukratko nakon pjesme stvorila se ideja za
realizaciju video spota i krenulo se na plani-
ranje. Nakon što je Slaven sa par odlicnih
spotova pokazao svoje znanje znalo se da je
on covjek za takav zadatak i tako je i bilo.
Sve se spremilo, isplaniralo do zadnjeg
detalja, baklje su nabavljene, na �alost ne
onako kako su trebale ali eto, nabavljene su.
Napisan je scenario prema kojem su se
glavni kadrovi trebali snimati na našoj dota-
dašnjoj trvdavi, Bilinom Polju. Ideja o realiza-
ciji spota je iznešena na forum što se ispos-
tavilo kao greška, ili barem kao prerano
objavljeno jer je u svim portalima i novinama
izašao clanak kako ce spot biti sniman na
Bilinom Polju na što su gospodin Usranovic i
co. imali svoj odgovor. 

Naime, nakon par dana od celnika uprave
FK Celik je stigao dopis da se spot nece
moci snimati na Bilinom Polju a došao je u
momenat kada je sve bilo spremno, jer se
sutra dan trebalo krenuti na snimanje.
Jebavajuci im mater i skroz razocarani smo
prešli preko toga i na tome je neko vrijeme i
ostalo. U meduvremenu se par puta opet
spominjao spot, ali niko ništa nije poduzi-
mao. Redovno sam se cuo sa Slavenom ali
odgovor vjecito isti.

Na putu u Moldaviju u famoznom Autobusu
sam ga pitao opet kakva je situacija u vezi s
time ali nije znao odgovor. Po povratku, na
jednoj od promocija našeg albuma ja i
Frenkie smo se pitali kako bi mogli ipak sni-
mit taj spot, i onda je na svaciju inicijativu
ipak došlo to dugoocekivano zeleno svijetlo i
finansije su prebacene maestru a ja i
Frenkie smo jednog lijepog suncanog dana i
nakon popijene kahve ujutru zapicili put doli-
ne piramida. Nakon prilicno mirnog puta i sil-
nog pišanja po zelenilu drage nam dr�ave
stigli smo i do Visokog gdje smo prvo pola
sata pokušavali da dobijemo maestra
Slavena. Nakon silnih pokušaja da ga dobi-
jemo i da nademo kakvu Cevapd�inicu uspi-
jeli smo i dobit Slavena i dogovirili smo se
naci kod drvene d�amije. Ne trebam napo-
menut da Cevapd�inicu nismo našli:).

Napokon su naišli Slaven i još jedan momak
cijeg se imena ne mogu sjetit ali ako sam
upamtio jedan je od clanova strašne G-Lokal
ekipe koja je zadu�ena za spot. Pratili smo
ih autom i došli do katakombe, odnosno
kuce u kojem je smješten taj zeleni studio



Za oko nam je odmah zapao jedan mali,
mirni, bezopasni ker koji je nosio ime Killer,
Tajson ili Ubica, ne sjecam se baš detalja:).
Popeli smo se na drugi sprat kuce i upoznali
se sa okolinom i ekipom koja je cekala u
sobi, morali smo samo cekati kamermana
koji je došao nakon sat vremena. U to vrije-
me smo studirali Slavenovo remek djelo koje
je uradeno do tada i kojemu su još falili kad-
rovi koje smo došli snimiti. U sobi se okupilo
pravo fajn ekipe kojoj nije falilo ni hrane ni
pica. 

Eh ovom prilikom da se osvrnem na
optu�nice da sam pojeo sam 2 kg bureka,
NIJE ISTINA! Pojeo sam 3 kg bureka i popio
litru jogurta:). Znaci, u sobi punoj faca poceli
smo i snimati kadrove, prvo je Frenkie sjeo
na kravljevsku stolicu a nakon ne puna 3
sata došao je i moj red, moram reci da sam
bio br�i od njega i ako mi je prvi put da sni-
mam spot. Uz svu ozbiljnost ni humora nije
falilo pa smo se malo malo smijali, kako
sami sebi tako i drugima u sobi, pri tome ne
izostavljajuci krajni cilj iz opticaja  

Tako da je nakon punih 5 sati snimljen i
zadnji kadar i pocelo je pakovanje stvari i
nakon neuspješnog nagovaranja Frenkija da
ostanemo preko noci otišli smo sa ekipom
popiti kahvu pa smo se uputili pravac
Tuzlanskog kantona. 

Nakon toga je uslijedilo ono najgore,
CEKANJE! Kao i vi, i mi smo morali cekati
sa strpljenjem, neko manje, neko više ali
mislim da je itekako vrijedilo cekati jer je
spot po mišljenju vecine ispao fenomenalan i
moram iskoristi priliku da se još jednom
zahvalim cjeloj G-Lokal ekipi na celu sa
Slavenom na svemu, gostoprimstvu, hrani,
picu, kahvi i odlicno provedenom danu. Necu
vas sad nabrajat sve redom, trebala bi mi
josh 2 dana da pišem a vec je pola 5 ujutru
pa kontam i ja malo odmorit svoje kosti. Eto
da iskoristim i priliku da pozdravim sve moje
drage BHF-ovce gdje god vi bili, pa se vidi-
mo ako Bog da sad u Visokom i u Norveskoj
u martu ako bude nafake a ako ne bude,
bice nekad drugo. I da završim sa
Slavenovom izrekom, 

OD BHF za BHF! 
NAD NAMA NEBO IMA DA GORI! 
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BHF Shop za BHF magazinBHF Shop za BHF magazin

ULTRAS-CASUAL-BiH

S obzirom da je BHFanaticos postao mnogo veci i
mnogo vise od navijacke grupe bez obzira koliko mi
zelji da to bude samo navijacka skupina i mi u shopu
moramo da se prilagodimo tom stanju.

Odluceno je da ce se praviti razliciti artikli za razlicit
stil i furku, nekima se to nece svidjeti mozda radi
"sarenila" a nekim bas to imaju razlicite smjerove sto
se tice furke, ali ja licno ispred shopa cu se potruditi
da do sarenila ne dodje jer cemo se drzati boja kojes
u prikladne nama i prikladne nasoj drzavi. Znaci boje
koje smo i danas furali.

Na TIFO GRUPI i DIZAJNERIMA je da prave modele
a mi u shopu nase je da sprovodimo i navno dajemo
nase misljenje o tome kao i do sada vecina donosi
odluku. Ako se svi budemo pridrzavali dogovora ovo
bi trebala biti prekretnica za ekonomiju BHFanaticos
organizacije, jaca ekonomija brzi kraj SAVEZU

MAGACIN
Takodjer smo donjeli odluku o pravljenju magacina
koji bi nam olaksao puno toga, jer smo veoma veliki
kao organizacija i potraznja za nasim artiklima je
ogromana i to je jedan od glavnih razloga zbog cega
cemo napraviti magacin.

Kranji cilj da se magacin napravi trebao biti 15 januar,
sto se iskreno nadam da cemo uspjeti zato vas molim
za malo strpljenja i jos jednom apreliram na regije da
dostave novac koji trebaju dostaviti, jer bi samim tim
mnogi problemi bili rijeseni.

Strukura shopa

BHF shopa je uredjena na sljedeci nacin:
-Tifo grupa i dizjneri, dizajn
-administracija i prebacivanje robe Mocka
-Bato BHF prebacivanje robe 
- za izradu brckodc79 i Kito

Ovako treba u buduce da igleda rad shopa Mocka i
Bato salju robu predstavnicima ragija i Mocki se salju
pare.

Eh, sada ima prijedloga da shop radi takodjer suveni-
re, npr upaljace, olovke i koje kakve sitnice ali to jos
nije potvrdjeno prema tome o tome ce te saznati
putem www.bhfanaticos.com tako mozete pratiti
forum u koliko zelite da budete vise iformisani.

Iskreno se nadam da cemo ove postavljene ciljeve
ostvariti puno bolje nego prijasnje mada smo vecinu
ciljeva ostvaili i prije.

Danas 1 decemba 2006 stanje u shopu je veoma
dobro u odnosu nastanje koje smo imali kada smo
odvedeni Shop. Svi znate sta na kave smo probleme
nailazili sto potrdjuju predhodna dva broja BHF maga-
zina.
Danas se mozemo pohvaliti da smo u zvidno plusu,
ali ovaj put sam se odlucio da napisem clanak poma-
lo i saokriticanog sadrzaja.

Razlog tome je prije svega losa komunikacija izmedju
nas clanova, brckodc79(ja), BatoBHF i Mocka. Nas
troje kao glavni ljudi u shopu smo imali veoma losu
komunikaciju sto se odrazilo na proizvodju i slanje
robe za ostale regije. Moram pohvaliti regije prije
svega BiH na osada ODLICNOJ saradnji na celu sa
Nizom i njegovim saradnicima, ovjde mi posebno ista-
ko Mesu koji se veoma dobro razumije u dizajn i
momka se stvarno zalaze da doprinese sa svojim ide-
jama, naravno uz saradnju sa Nizom.

Mala kritika u ovom broju ide na regije koje NE PLA-
CAJU na vrijeme necu ih prozivati niti to zelim ali ce
se same prepoznati.

Nego da se vratimo centrali to jeste brckodc79,
Mocka i Bato BHF, kao sto sam vec naveo veoma
losa komunikacija izmedju nas gore navedenih je bila
jedan od glavnih uzroka sto je shop sastao u
posljednje vrijeme. Nas odnos sa tifo grupom koja je
treba da dolazi sa prijedlozima je bio pa iskreno rece-
no ravan nuli, Mozemo se puhati koliko god zelio da
je kasa u plusu i kako smo vratili dug ali je stvarno
zalosno sto te pare nisu ulozene u nove artikle jer
smatran da bi danas imali puno vise novca nego sto
imamo samo da smo imali bolju komunikaciju izmedju
nas troje i Tifo grupe.

Sve sto ne funkcijonise mora da se mjenja pa tako i
struktura shopa, to je moje licno misljenje i mogu reci
da je uvedena mala promjena ne drasticna tako da ne
ocekujete drasticne promjene.

Sto se promjena tice u shopu je sada Kito od kojeg
se ocekuje mnogo jer momak i ako nije bio u shopu
zvanicno ucinio je mnogo za shop kako od prebaci-
vanja robe tako do finansiranja kada je to bilo najpot-
rebnije pa i do stvaranja kontakta sa nabavljacima. 
Takodjer ce biti angazovani dizajneri od kojih se oce-
kuje MNOGO kao i od TIFO GRUPE, ja iskreno mis-
lim da je ovo pocetak novog i savremenijeg shopa i
nadam se da dizajneri i tifo grupa nece posustati.


